
مدیر عامل شرکت گاز کهگیلویه و بویراحمد:

120میلیارد ریال اعتبار برای گازرسانی به بخش سرآسیاب بهمئی 
نیاز است

مدیر عامل شرکت گاز کهگیلویه وبویراحمد گفت: 120 میلیارد ریال اعتبار برای گازرسانی به بخش سرآسیاب شهرستان بهمئی مورد نیاز 
است.

 به گزارش ایرنا، هوشنگ صیدالی در جمع مردم این بخش اظهار داشت: عملیات اجرایی گاز رسانی به بخش سرآسیاب از اوایل سال آینده 
انجام می شود...                                                                                                                             ادامه در پایین صفحه
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لارستان
در دیدار مدیرکل راه وشهرسازی لارستان با قائم مقام 

سازمان صندوق توسعه ملی کشور مطرح شد؛

پروژه های راهسازی اداره کل راه و 
شهرسازی لارستان تسریع می شود

باقری  از لارستان، مهندس محمدرضا  به گزارش دریافتی روزنامه طلوع 
فرد با دکتر صالح قائم مقام سازمان صندوق توسعه ملی کشور و معاون 
امور مجلس، استان ها و پشتبانی سازمان مدیریت و برنامه ریزی کشور 

دیدار کرد.

مدیر کل راه وشهرسازی لارستان با بیان اینکه در این جلسه در خصوص 
تسریع و بهره برداری هرچه سریعتر از پروژه های راهسازی اداره کل راه 
و شهرسازی لارستان نتایج خوبی حاصل شد، افزود: در این دیدار با توجه 
به اهمیت موضوع، پیشنهادهای شفاهی نسبت به اجرای پروژه آزاد راه 
لار-بندرعباس و لامرد-پارسیان از طریق بخش خصوصی و با استفاده از 
ظرفیت های قانونی و بودجه ای سازمان صندوق توسعه ملی مطرح شد و 
مورد تایید قرار گرفت و امیدواریم نتایج خوبی در این راستا حاصل شود.
وی افزود: هزینه های لازم جهت احداث آزاد راه لامرد-پارسیان و لار- 

بندر عباس 600 میلیارد تومان است.
و  کوتاه ترین  عباس  لار-بندر  محور  داشت:  اظهار  ادامه  در  فرد  باقری 
ایمن ترین مسیر از مرکز استان فارس به مرکز استان هرمزگان است و از 
این طریق دسترسی به جزایر قشم و کیش و بنادر نزدیکتر خواهد شد و 
همچنین با احداث آزاد راه لامرد-پارسیان دسترسی به آب های نیلگون 
برای  خوبی  بسیار  پشتوانه  راه  آزاد  این  شود.   می  هموار  فارس  خلیج 
عسلویه خواهد بود و فاصله  90 کیلومتری لامرد به عسلویه را حدودا به 

45  کیلومتر کاهش خواهد داد.

فراشبند
 افتتاح چند طرح عمرانی

 شهرداری فراشبند
شهردار  نوشادی  محمدرضا  مهندس  فرد:  بحرانی  شهرستان/  سرویس 
این  کرد:  اعلام  گفت وگویی  در  دولت  هفته  روز  آخرین  در  فراشبند 
شهرداری در چند ماه گذشته سال جاری برای رفاه حال شهروندان چند 
پروژه را تمام کرده و در سال اقتصاد مقاومتی اقدام عمل در دولت تدبیر 

و امید در اختیار شهروندان قرار داده است.
فراشبند  شهرداری  عمرانی  های  طرح  جمله  از  گفت:  نوشادی  مهندس 
که  شهرداری  بلوار  آسفالت  دلواری،  علی  رییس  بلوار  آسفالت  روکش 
سالها خاکی بود، از آنجا که یکی از محصولات این منطقه خرما می باشد؛ 
رییس علی  بلوار  در  توحید  راه  تندیس خوشه خرما، ساخت چهار  نصب 
دلواری همراه با چراغ راهنما و از آنجا که رها کردن آب های سرگردان 
در معابر باعث آلودگی و از بین بردن زیرساخت ها می شود برای اولین بار 
ساخت کوچه ای طولانی ضمن آسفالت ریزی با نصب کانیوا با نام شهید 
داستانی، هستند. یکی دیگر از کارهای شهرداری در این ایام نامگذاری 
کوچه ها و معابر است. با یک نوآوری همه کوچه ها با شماره و با نام 
همان خیابان انجام شد و شهروندان از آن راضی هستند. شهرداری فراشبند 
افزود: شهرداری آمادگی آن را دارد تا با شهروندانی که ملک آنها در 
مسیر سازندگی و بهسازی است و همچنین برای تمام شدن همه مسیرها، 

کمال همکاری را داشته باشد.

فسا
بهره برداری از طرح هادی روستای 

محمود آباد سفلی فسا
فرماندار  کرمی  سلیمان  حضور  با  مراسمی  طی  دولت  هفته  مناسبت  به 
ویژه شهرستان فسا و جمعی از مسئولین محلی پروژه طرح هادی روستای 

محمود آباد سفلی شهرستان فسا به بهره برداری رسید. 

مهندس  حضور   با  مراسم  این  طلوع،  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
فسا،  شهرستان  اسلامی  انقلاب  مسکن  بنیاد  مدیر  جابری  محمدانصاری 
بخشدار منطقه، مدیران ادارات شهرستان و اهالي روستای محمودآباد سفلی  

انجام شد.
سلیمان کرمی فرماندار ویژه شهرستان فسا از فعالیت های بنیاد مسکن در 
سطح روستاها تقدیر کرد و اجرای طرح های توسعه را اقدامی در جهت 

محرومیت زدایی و خدمات بیشتر به روستاییان دانست.
نیز  فسا   شهرستان  مسکن  بنیاد  مدیر  جابری  انصاری  محمد  مهندس 
بیان کرد  فسا  اسلامی شهرستان  انقلاب  بنیادمسکن  از عملکرد  گزارشی 

و با ذکر مشخصات این پروژه گفت: این پروژه در روستای محمود آباد 
سفلی با کانیواگذاری به مقدار 234 متر، ساب بیس به مقدار دو هزار و 
350 مترمربع، بیس گذاری به مقدار 2150 مترمربع، آسفالت به مقدار 2150 

مترمربع و لبه گذاری به مقدار  223 متر انجام شده است.
و  اعلام کرد  ریال  میلیارد  را یک  این طرح  اعتبار  مبلغ  انصاری جابری 

گفت این اعتبارات از محل اعتبارات کلی تامین شده است.

بهره برداری از طرح هادی روستای 
تنگ کرم فسا

همزمان با هفته دولت طی مراسمی با حضور سلیمان کرمی فرماندار ویژه 
شهرستان فسا و جمعی از مسئولین محلی طرح هادی روستای تنگ کرم 

این شهرستان به بهره برداری رسید.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی بنیاد مسکن فارس، در 
این مراسم مهندس محمد انصاری جابری مدیر بنیامسکن انقلاب اسلامی 
روستای  اهالي  شهرستان،  ادارات  مدیران  منطقه،  بخشدار  فسا،  شهرستان 

تنگ کرم و خانواده شهدا حضور داشتند.
سلیمان کرمی فرماندار ویژه شهرستان فسا در این مراسم از فعالیت های 
بنیاد مسکن در سطح روستاها تقدیر و تشکر کرد و گفت: تجدید حیات 
و هدایت روستاها از ابعاد کالبدی، اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی از جمله، 

اهداف اجرای طرح های هادی است که به خوبی انجام شده است.
وی با بیان اینکه طرح هادي روستایي به ساماندهی و اصلاح بافت موجود 
در روستاها می پردازد گفت: میزان و مکان گسترش آتی و نحوه استفاده 
تجاری و  تولیدی،  قبیل مسکونی،  از  برای عملکردهای مختلف  از زمین 
کشاورزی و تاسیسات و تجهیزات و نیازمندیهای عمومی روستایی از جمله 
مزایای توسعه روستایی است که با اجرای طرح های هادی انجام می شود.

فسا  شهرستان  مسکن  بنیاد  مدیر  جابری  انصاری  محمد  مهندس  همچنین 
فسا  شهرستان  اسلامی  انقلاب  مسکن  بنیاد  عملکرد  از  مختصر  گزارشی 
با توجه  ایجاد زمینه توسعه و عمران روستاها  اظهار داشت:  بیان کرد و 
به شرایط فرهنگی، اقتصادی و اجتماعی، تامین عادلانه امکانات از طریق 
فیزیکی  وضعیت  هدایت  رفاهی،  و  تولیدی  اجتماعی،  تسهیلات  ایجاد 

روستاها از اهداف اجرای طرح های توسعه روستایی است.
منظور  به  تسهیلات لازم  ایجاد  فسا  بنیاد مسکن شهرستان  مدیر  به گفته 
بهبود مسکن روستاییان و خدمات محیط زیستی و عمومی پس از تهیه و 
تصویب طرح هادی و اولویت بندی روستاها برای اجرای طرح هادی و 
دنبال  بنیاد مسکن  اجرای پروژه های مصوب در  فعالیت  اعتبار و  تامین 

می شود.
با بیان مشخصات طرح توسعه روستای تنگ کرم اظهار  انصاری جابری 
داشت: اجرای طرح هادی روستای تنگ کرم با کانیوا گذاری به مقدار  
630 متر، لبه گذاری به مقدار  589 متر، زیر سازی به مقدار پنج هزار و 
800 مترمربع و آسفالت به مقدار پنج هزار و 800 مترمربع انجام شده است.

وی مبلغ اعتبار و هزینه کرد این طرح را یک میلیارد و 850 میلیون ریال 
اعلام کرد که از محل اعتبارات قیر رایگان و ماده 180 در سال 93 تامین 

شده است.

اقلید
دیدار نماینده مردم شهرستان اقلید 

با قائم مقام نماینده ولی فقیه در بنیاد 
مسکن انقلاب اسلامی کشور

دکتر سیدحسین افضلی نماینده اقلید در مجلس گفت: خدمت به روستاییان  
و محرومیت زدایی وظیفه ای سنگین و مهم است. 

اقلید در مجلس شورای اسلامی و  نماینده مردم  افضلی  دکتر سید حسین 
حجت الاسلام والمسلمین رضایی قائم مقام نماینده ولی فقیه در بنیاد مسکن 
انقلاب اسلامی کشور با یکدیگر دیدار کردند؛ دکتر افضلی در این دیدار 
بیان داشت: روستاها  با برشمردن ویژگی های زندگی سالم در روستاها 
محرومیت هایی دارند که باید با محرومیت زدایی و خدمات بیشتر برای 
وظیفه ای  زدایی  محرومیت  و  روستاییان  به  آن تلاش کرد، خدمت  رفع 

سنگین و حساس و مهم است.
بیان  با  افضلی  فارس دکتر  استان  بنیاد مسکن  به گزارش روابط عمومی 
اینکه از شاخصه های توسعه در هر کشوری پیشرفت پروژه های زیربنایی 
و ساخت و ساز است از اجرای طرح های توسعه روستایی به عنوان اقدامی 

برای محرومیت زدایی این مناطق نام برد.
نماینده مردم اقلید در مجلس با بیان اینکه احقاق حقوق اولیه روستاییان 
اقشار جامعه  ترین  را شریف  باشد روستاییان  اولویت کار مسئولین  باید 

برشمرد که سزاوار دریافت خدمات بیشتر هستند.
این نماینده مجلس تاکید کرد: مسئولین باید تلاش کنند که روستاها و 

مناطق محروم  از خدماتی که لایق و شایسته آنهاست بهره مند شوند.
تعامل  یازدهم  دولت  در  کلی  طور  به  اینکه  بیان  با  مجلس  نماینده  این 
مطلوبی بین دولت و مجلس برقرار بوده و نگاه مطلوبی در دولت به جایگاه 
فرصتی  مردم  به  رسانی  خدمت  برای  را  فرصت  این  دارد  وجود  مجلس 
خوب و بهینه توصیف کرد و از مسئولان و مدیران خواست تا از فرصت 

خدمتگزاری بیشتر استفاده کنند.
دکتر افضلی در خصوص اهمیت پیشبرد طرح های ملی از سوی نمایندگان 
برای  فرصت  این  از  نیز  مجلس  نمایندگان  است  امید  گفت:  نیز  مجلس 
پیشبرد بهتر طرح های ملی و کلان استفاده کنند تا بسیاری از مشکلات 
منطقه ای و محلی نیز در سایه رایزنی های کلان و کشوری حل و فصل 

شود.
در این نشست حجت الاسلام رضایی در خصوص مرمت و تعمیر معابر 
روستایی و همچنین تخصیص وامهای کم بهره برای تعمیر منازل مسکونی 

در روستاها با  نماینده مجلس به بحث و تبادل نظر پرداخت.
بنیاد  کارکردهای  و  عملکردها  تبیین  با  همچنین  رضایی  الاسلام  حجت 
مسکن در روستاها و مناطق محروم اظهار داشت: عمده جامعه هدف ما 
قشر شریف روستایی هستند، خدمت به محرومان برای ما و همه کارکنان 

افتخار است.
قائم مقام نماینده ولی فقیه در بنیاد مسکن انقلاب اسلامی کشور همچنین 
از همکاران خواست با خدمت بیش از پیش به مردم، از دعای خیر آنان 
و  دارد  پی  در  را  خداوند  رضایت  موجبات  نوعی  به  که  شوند  بهره مند 

موجب مصونیت خود همکاران نیز می شود.
بودند،  راحل  امام  مسکن  بنیاد  گذار  پایه  اینکه  بیان  با  رضایی  آقا  حاج 
افزود: امام راحل در نخستین سال پیروزی انقلاب، نهادهای مردمی از جمله 

حساب 100 امام و بنیاد مسکن را راه اندازی کردند.
مردم  مشارکت  با  و  مقدس  نهاد  این  برکت  به  افزود:  رضایی  آقا  حاج 

تاکنون ده ها هزار خانه برای محرومان در سراسر کشور احداث شده و 
مردم همچنان در فعالیت های عمرانی این نهاد مشارکت فعال دارند.

حجت الاسلام رضایی افزود: امروز به برکت پیوند صمیمی و مستحکم 
هست  نیز  اسلامی  جمهوری  نظام  اقتدار  عامل  که  مسئولان  و  مردم 

قدرت های بزرگ جهان پای میز مذاکره آمده اند. 
مسئولان  و  مردم  ناگسستنی  پیوند  برکت  به  امروز  کرد:  تصریح  وی 
ما  همه  و  است  انجام  حال  در  سراسر کشور  در  عمرانی  اقدامات خوب 
وظیفه داریم این پیوند مقدس را حفظ و بیش از همیشه آن را مستحکم  

کنیم.

مرودشت
طرح توسعه و آسفالت معابر در 

 روستای شول مرودشت
 به اجرا در آمد 

طرح توسعه و آسفالت معابر در روستای شول شهرستان مرودشت به اجرا 
در آمد و این منطقه روستایی با تلاش بنیاد مسکن شهرستان مرودشت در 

مسیر توسعه قرار گرفت.
مهندس  فارس،  استان  مسکن  بنیاد  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  به گزارش 
زمینه  این  در  مرودشت  شهرستان  مسکن  بنیاد  مدیر  مسعود صف شکن 
اظهار داشت: از محل اعتبارات قیر یارانه ای در روستای شول نقش رستم 
واقع در بخش مرکزی مرودشت مقدار 6500 مترمربع آسفالت با اعتباری 

بالغ بر یک میلیارد و  124  میلیون ریال اجرا  شده است.
مهندس صف شکن  یاد آور شد: اجرای طرح های توسعه معابر روستایی 
اقدامی در جهت تامین نیازهای این منطقه، کاهش مهاجرت ها و افزایش 

انگیزه ماندگاری روستاییان است.
بنیاد مسکن  طرح هادی روستای شول نقش رستم در سال 1383 توسط 
تهیه شده است و این روستا  طبق سرشماری سال 1390 بالغ بر 358 خانوار 

جمعیت دارد.
بنیاد مسکن تاکنون به 76 خانواده دراین روستا تسهیلات مسکن روستایی 
به مبلغ 125 میلیون ریال با کارمزد 4 درصد جهت مقاوم سازی مسکن و 
به تعداد 46 خانواده تسهیلات قرض الحسنه جهت احداث حمام و سرویس 

بهداشتی ارائه کرده است.

هندیجان
رییس شورای اسلامی شهر هندیجان:

با جدیت تمام پیگیر مطالبات شهرداری 
هندیجان هستیم

هندیجان  اسلامی شهر  ناصر حکیمی: رییس شورای  سرویس شهرستان/ 
اعلام کرد: مطالبات شهرداری با جدیت تمام پیگیری می شود.

مهندس یوسف شکاری درگفت وگو با خبرنگار طلوع در هندیجان گفت: 
در راستای منویات مقام معظم رهبری همه ما مکلف به خدمت به مردم 
و ادای دین به آنها هستیم و انتظار می رود در سال آخر شورای اسلامی 
شهرستان هندیجان ادارات و ارگانها با شورای اسلامی شهر و شهرداری 
با سرعت مضاعف  امید خدا کارهای شهری  به  تا  باشند  همکاری داشته 

انجام و پیگیری شود.
معابر  بهسازی  را  هندیجان  اسلامی شهر  برنامه های شورای  ترین  مهم  او 
شهری، تکمیل میادین شهر، نهضت آسفالت در شهرستان، پیگیری حقوق 
مطالبات  پیگیری  افزوده،  ارزش  و  آلایندگی  جمله  از  هندیجان  شهری 
شهرداری از بخش خصوصی و دولتی، پیگیری طرح جامع شهری هندیجان 
و ارایه طرح تفضیلی، دیدارهای مردمی وگزارش عملکرد شورای ساخت، 
بهسازی جوی و جدول شهری و همچنین پیگیری جهت تکمیل خیابانهای 
معابر  تکمیل  در  شهرسازی  و  راه  اداره  با  همکاری  و  جنوبی  و  شمالی 

مسکن مهر در منطقه شمالی و جنوبی در آینده نزدیک برشمرد. 
رییس شورای اسلامی شهر هندیجان در ادامه عنوان کرد: با توجه به درآمد 
کم شهرداری هندیجان از مدیران و دستگاه های اجرایی استان و کشور و 
به ویژه استاندار دلسوز خوزستان دکتر شریعتی و فرماندار محبوب هندیجان 
می خواهیم که با حمایت خود برای کارهای عمرانی و همچنین توسعه 
تخصیص  با  و  برداشته  خیرخواهانه  قدم  هندیجان  شهرستان  پیشرفت  و 
اعتبارات ملی و استانی خدمات ارزنده ای برای مردم هندیجان انجام دهند.

مهندس شکاری در پایان از بهروز شعبانی رییس شورای قبلی و دکتر علی 
عبادی نسب نایب رییس شورای اسلامی تشکر کرد.

بهبهان
انتصاب نماینده مردم بهبهان و 

آغاجاری به عضویت شورای حل اختلاف 
و رسیدگی به شکایات استان خوزستان

نماینده  سرویس شهرستان/ پرویز خلیجی: مهندس حبیب الله کشت زر 
مردم شریف بهبهان و آقاجاري در مجلس شوراي اسلامي به عنوان عضو 

شوراي حل اختلاف و رسیدگي به شکایات استان خوزستان انتخاب شد.
علي لاریجاني ریاست مجلس در جلسه علني اخیر مجلس، اسامي اعضاي 

شوراي حل اختلاف و رسیدگي به شکایات استان ها را قرائت کرد.
در این جلسه مهندس حبیب الله کشت زر نماینده مردم بهبهان و آغاجاري 
با کسب 176 راي و همچنین همایون یوسفي نماینده مردم اهواز با کسب 

161 راي به عنوان اعضاي این شورا معرفي شدند.

بوشهر
آغاز به کار مرکز مشاوره و هدایت 

تحصیلی داوطلبان ورود به دانشگاه در 
دانشگاه آزاد بوشهر

به دانشگاه در دانشگاه  مرکز مشاوره و هدایت تحصیلی داوطلبان ورود 
آزاد واحد بوشهر آغاز به کار کرد.

به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از بوشهر، معاون آموزش و تحصیلات 
تکمیلی دانشگاه آزاد اسلامی واحد بوشهر، انتخاب رشته تحصیلی در دوره 
دانشگاه را مقدمه انتخاب شغل و کسب و کار دانست و اظهار کرد: هدایت 
تحصیلی باعث تعالی نظام آموزشی و تعلیم و تامین نیروی انسانی متناسب 

با احتیاجات آینده کشور است.
از آغاز  بوشهر  با روابط عمومی واحد  امیری در گفت وگو  دکتر فاضل 
در  دانشگاه  به  ورود  داوطلبان  تحصیلی  هدایت  و  مشاوره  مرکز  کار  به 
واحد بوشهر خبر داد و افزود: انتخاب رشته تحصیلی دانشجویان، یکی از 

انتخاب های مهم و اثرگذار در سراسر زندگی شخصی آنان خواهد بود.
امیری گفت: امروزه به دلیل پیشرفت سریع علوم، فنون و نیاز کشور به 
نیروی انسانی متخصص، علاقه مند و کارآمد و با سخت تر شدن رقابت های 
و  راضی  را  فرد  که  رشته ای  انتخاب  اهمیت  مخارج،  تامین  و  کار  بازار 
شخصیتش  با  هماهنگ  و  ارزشمند  فعالیت  امکان  او  به  و  کرده  خشنود 

بدهد، بیش از پیش مورد توجه است.
وی انتخاب رشته تحصیلی در دوره دانشگاه را مقدمه انتخاب شغل و کسب 
و کار دانست و اظهار کرد: هدایت تحصیلی باعث تعالی نظام آموزشی 

و تعلیم و تامین نیروی انسانی متناسب با احتیاجات آینده کشور است.
رییس شورای تخصصی آموزش و تحصیلات تکمیلی دانشگاه آزاد اسلامی 
شخصیتی،  ویژگی های  تمام  به  باید  مهم  این  در  داد:  ادامه  بوشهر  استان 
تامین  بر  انتخابی دقیق، علاوه  با  تا  روحی و توانایی های فرد توجه شود 
آینده وی از نظر درآمد و بازارکار، رضایت شغلی، محیط کاری و... فردی 

توانمند تحویل اجتماع داده شود.
وی عوامل موثر در انتخاب رشته دانشگاهی را زیرمجموعه دو عامل اصلی، 
شاخصه های فردی، درونی و عوامل بیرونی و اجتماعی برشمرد و تشریح 
کرد: انگیزه، علاقه، شناخت علمی، توان و استعداد تحصیلی از مهمترین 
دلایل انتخاب رشته در شاخصه های فردی و از سوی دیگر محیط اجتماعی 
محل زندگی، محیط دانشگاه و نگاه اجتماع به شغل مورد نظر جزو عوامل 

بیرونی محسوب می شوند.
معاون آموزش و تحصیلات تکمیلی واحد بوشهر به والدین توصیه کرد که 
برای هدایت تحصیلی فرزندانشان و انتخاب رشته دچار چشم و هم چشمی 
نشوند چراکه بسیاری از رشته های تحصیلی پرطرفدار ممکن است در آینده 

بازار کار مناسبی نداشته باشند.
امیری از ماموریت ویژه کارشناسان این مرکز سخن گفت و ابراز کرد: 
طبق توافقات به عمل آمده، قرار بر این است کارشناسان مجرب آموزشی 
این مرکز علاوه بر هدایت تحصیلی داوطلبان مراجعه شونده به دانشگاه، با 
حضور در مراکز انتخاب رشته و مدارس مقطع متوسطه، با معرفی امکانات 
بهتری  بازار کار کشور، شرایط  افق  دانشگاهی و  این واحد  و تجهیزات 

برای انتخاب رشته این عزیزان مهیا سازند.

هرمزگان
رشد 32درصدی درآمد گمرکات 

هرمزگان در پنج ماه
ناظر گمرکات هرمزگان و مدیرکل گمرک شهید رجایی گفت: درآمد 
عمومی گمرکات این استان درپنج ماهه امسال نسبت به مدت مشابه سال 

گذشته 32 درصد افزایش نشان می دهد.
به گزارش ایرنا، عباس علیدادی جمع درآمد گمرکات هرمزگان )شهید 
رجایی، شهید باهنر، بندرلنگه، قشم و کیش( در پنج ماه گذشته را حدود 

30 هزار میلیارد ریال عنوان کرد.
وی افزود: بیشترین درآمد گمرکی در مدت یاد شده به مبلغ حدود 25هزار 
میلیارد ریال به گمرک شهید رجایی و کمترین آن با780 میلیارد و 725 

میلیون ریال به قشم اختصاص دارد.
با  مبارزه  راستای  در  ساخت:  خاطرنشان  هرمزگان  گمرکات  مدیرکل 
کالای قاچاق در پنج ماهه گذشته 35 فقره پرونده قاچاق به ارزش بیش 
از 275 میلیارد و 862 ریال توسط گمرکات این استان کشف شده است. 
این مقام مسئول یادآور شد: در مدت یاد شده 82 کانتینر کالای قاچاق 
قضایی  مراجع  به  نیز  آنها  تخلف  وگزارش  اداره کل کشف  این  توسط 

استان تحویل شده است.
مدیرکل گمرک شهید رجایی از کشف دو هزار و 300 کیلوگرم پیش ساز 
بخشی  عنوان  به  افغانستان  مقصد  به  ترانزیتی  کانتینرهای  از  مخدر  مواد 

دیگر از فعالیت های این اداره کل نام برد.

کهگیلویه  و بویر احمد
مدیر عامل شرکت گاز کهگیلویه و بویراحمد:

120میلیارد ریال اعتبار برای گازرسانی 
به بخش سرآسیاب بهمئی نیاز است

ریال  میلیارد   120 وبویراحمد گفت:  گاز کهگیلویه  عامل شرکت  مدیر 
اعتبار برای گازرسانی به بخش سرآسیاب شهرستان بهمئی مورد نیاز است.
به گزارش ایرنا، هوشنگ صیدالی در جمع مردم این بخش اظهار داشت: 
عملیات اجرایی گاز رسانی به بخش سرآسیاب از اوایل سال آینده انجام 
می شود. وی گفت: با توجه به فاصله زیاد این بخش با خط لوله سراسری، 

گازرسانی به این مناطق از طریق سی ان جی خواهد بود.
به 44  افزود: گازرسانی  بویراحمد  و  عامل شرکت گاز کهگیلویه  مدیر 
روستای شهرستان بهمئی با توجه به فاصله زیاد بعضی از روستاها با خطوط 

اصلی گاز از طریق سی ان جی تامین می شود.
طریق  از  بهمئی  روستای   10 به  گازرسانی  عملیات  کرد:  بیان  صیدالی 
خطوط لوله در حال اجراست. بخش سرآسیاب با جمعیتی بیش از 12 هزار 

نفر در 40 کیلومتری لیکک مرکز شهرستان بهمئی قرار دارد.
شهرستان بهمئی به مرکزیت شهر لیکک 40 هزار نفر جمعیت دارد و در 

جنوب کهگیلویه و بویراحمد در همسایگی شهرستان بهبهان واقع است.


